
 
 

                Zápisnica z riadneho zasadania Výboru 

 

 
Konaného dňa : 4.10.2024 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

Program : 

                 1. otvorenie 

                 2. schvaľovanie objednávky cenín 

                 3. zarybňovanie 

                 4. činnosť rybárskej stráže 

                 5. brigádnická činnosť 

                 6. rôzne 

                 7. záver 

 

K bodu 1. 

                Predseda Mgr. Ondrej Karnas privítal prítomných a otvoril zasadanie. 
 
K bodu 2. 

                 Tajomník p. Petrášek oboznámil Výbor so spotrebou cenín v roku 2024 a a navrhol ich 
nákup na rok 2025 v obdobnom množstve. Výbor prerokoval jednotlivé položky a zhodol sa, že 
pokiaľ Rada Žilina nezvýši odvody ceny povolení sa nebudú meniť. Vzhľadom k tomu, že Rada 
k dátumu nášho zasadania neschválila odvody za ceniny táto otázka je otvorená. 
        Výbor hlasoval o nákupe množstva cenín na rok 2025. 
 
Hlasovanie: 
 
                  Za: 10                                      Proti: 0                                            Zdržal sa: 0 
 
 
Výbor schválil nákup cenín na rok 2025 v prerokovanom množstve. 
 
K bodu 3. 

                Bod sa neprerokoval pre neprítomnosť hospodára. 
 
K bodu 4.   

                Vedúci rybárskej stráže pán Kunčík informoval Výbor, že kontroly prebiehajú 
individuálne zatiaľ bez vážnych priestupkov.   
 
K bodu 5 .                     

                Vedúci brigádnickej činnosti Ing. Gregor informoval o celkovom počte odpracovaných 
brigádnických hodín aj o niektorých činnostiach, ktoré sa vykonali. Členovia Výboru zodpovední 
za jednotlivé revíry informovali o činnostiach na ich revíroch. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
K bodu 6. 

- Pán Pukan informoval Výbor o priebehu rekonštrukčných prác na chate Voznica 
a o množstve financií na to vynaložených. Tiež oboznámil Výbor, že časť cesty 
okolo rybníka bola spevnená drveným asfaltom. 

- Ing. Gregor oboznámil Výbor, že bola sfunkčnená webová schránka. Náklady s tým 
spojené boli cca 850 €. 

- Výbor schvaľoval reprezentačné oblečenie pre Výbor a rybársku stráž a to pre Výbor 
13x polokošeľa, tričko, mikina a šiltovka. Pre činných členov rybárskej  stráže 13x 
šiltovku, polokošeľu a mikinu.  

Hlasovanie: 
  
                  Za: 10                                        Proti: 0                                        Zdržal sa: 0 
 
Výbor schválil nákup hore uvedeného reprezentačného oblečenia. 
 
 
K bodu 7. 

                Predseda poďakoval prítomným za účasť a zasadanie ukončil. 
 
 
Zapísal : Jozef Petrášek, tajomník SRZ MO Žarnovica  
 
Schválil : Výbor SRZ MO Žarnovica 
 
 
 
 
                                                                                                                   Mgr. Ondrej Karnas 
                                                                                                          Predseda SRZ MO Žarnovica 
 
 


